



## Rawatan - rambut penjagaan - ENVIE

### MENGHANTAR SUSU PROTEIN

envie 



✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328  
🌐 [www.globelife.com/envie/](http://www.globelife.com/envie/)



### MENGHANTAR SUSU PROTEIN

ENVIE susu PROTEIN adalah sejajar dengan protein susu semulajadi sesuai untuk rambut yang kering dan frizzy. Udara dan protein yang terkandung di dalam produknya menjadikan rambut lembut dan senang sikat. Membantu menyokong perkembangannya untuk luluskan rambut anda dan menghapuskan Frizz kebiasaan dalam melindungi dan menyuburkan rambut anda pada masa yang sama. Tanpa ammonia straightening krim membolehkan anda untuk dengan mudah mendapatkan rambut lurus selama kira-kira 8 minggu tanpa merosakkan gentian rambut.

#### **PENSTRUKTURAN SEMULA LOSYEN DINGIN**

Rawatan dengan Salts kationik dan unsur-unsur surih yang memainkan antioksidan dan anti radikal. Tindakan yang mendedah dan serta-merta menyebabkan rambut ' kerana jumlah pembelian semasa permohonan kali pertama adalah sangat berkilat dan kedudukan.

**Pek:** 10 ml vial dalam pek 10 PCs.

#### **TOPENG susu PROTEIN-pH asid**

Ideal untuk rambut Kering, frizzy adalah dingin kaya dengan protein susu yang meninggalkan rambut lembut dan bersinar ' supaya mudah untuk sikat.

**pembungkusan:** 250 ml tube; balang 1000 ml.

#### **Susu PROTEIN syampu untuk rambut frizzy dan baldi**

Perlahan-lahan membersihkan kulit dan memberikan rambut yang lembut dan mudah untuk sikat.

**pakej:** botol 250 dan 1000 ml.

#### **Dengan MUS KRIM-susu protein**

Udara kesan sesuai untuk rambut yang kering dan frizzy. Menjadikan rambut berkilat dan lembut ' merenung sedikit.

**pembungkusan:** 300 ml botol dengan dispenser.

#### **FRIZZ-kesan licin pemodelan**

Anda gunakan pada rambut frizzy pra pengeringan untuk menghapuskan frizz dan

membantu dalam mendapatkan garisan halus. Ideal sebagai Frizz setiap hari pada rambut yang kering.

**pakej:** tiub 150 ml.

**Peringkat semburan-2 UNTANGLING susu PROTEIN**

Memudahkan untuk sikat dan pada masa yang sama melindungi rambut daripada kepanasan pengering yang memberikan jumlah.

**pembungkusan:** 250 ml spray botol.

**MINYAK ARGAN CRISTALL SUSU**

Semua jenis rawatan dingin rambut dengan minyak Argan. Menjadikan rambut berkilat lembut dan kedudukan tanpa gris atau berat.

**pakej:** botol 100 ml.